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ورزش

  گزارش

حکم دادگاه CAS درباره پرونده محرومیت منچسترسیتی از 

حضور در لیگ قهرمانان بار دیگر بی طرفی نهادهای مرتبط 

بـــا فوتبال و حتی قوانینی چـــون فیرپلی مالی را به چالش 

کشید و حالا عده ای معتقدند قدرت و ثروت مالکان سیتی 

در نتیجه این پرونده تاثیرگذار بوده است. شاگردان گواردیولا 

با حکم یوفا 2 سال از حضور در لیگ قهرمانان محروم و 30 

میلیون یورو نیز جریمه شده بودند، اما پس از فرجام خواهی 

این باشـــگاه در دادگاه حکمیت ورزش، این محرومیت لغو 

و جریمه هم به 10 میلیون یورو کاهش پیدا کرد. بی شـــک 

این حکم، پیروزی بزرگی برای شـــیخ منصور، مالک باشگاه 

بود. عضو خاندان ســـلطنتی امارات حالا با قدرت بیشتری 

ایده های جاه طلبانه اش را پیش خواهد برد و گفته می شود 

بودجه ای 170 میلیون یورویی را در اختیار گواردیولا قرار داده 

اســـت تا خریدهایش را انجام دهد. این پرونده می توانست 

حتی به قیمت نابودی این پروژه و جدایی ستاره هایی چون 

رحیم استرلینگ و کوین دی بروینه شود، اما حالا گواردیولا 

با دستی بازتر تیمش را برای رقابت با لیورپول و مدعیان دیگر 

مهیا خواهد کرد.

 تقویت خط دفاع

آبی های منچستر تابستان شلوغی را در پیش دارند. تمدید 

قرارداد با دی بروینه، استرلینگ و گابریل ژسوس در اولویت 

برنامه های آنها قرار دارد تا ستاره های خود را برای چند سال 

آینده حفـــظ کنند. قرارداد پپ گواردیولا نیز در پایان فصل 

بعد به پایان می رســـد و باشگاه درحال مذاکره با این مربی 

اسپانیایی است تا همچنان او را روی نیمکت خود حفظ کند.

سیتی در این فصل کاملا تحت تاثیر عملکرد بی نقص لیورپول 

قرار داشت و خیلی زود قافیه را به این رقیب قدرتمند واگذار 

کرد. یکی از اصلی ترین مشکلات تیم که از همان اوایل فصل 

خود را نشان داد، در خط دفاع بود که تبدیل به پاشنه آشیل 

تیم گواردیولا شد و در چندین بازی امتیازات حساسی را از 

آنها گرفت. به همین دلیل اولویت تیم در خریدهای تابستانی 

تقویـــت این منطقه خواهد بود. خرید حداقل دو مدافع در 

برنامه گواردیولا قرار دارد و به نوشـــته رسانه های انگلیسی، 

داویـــد آلابا اصلی ترین گزینه او اســـت. مدافع چپ بایرن 

مونیخ که ســـابقه بازی زیر نظر این مربی را دارد و با توجه به 

درخشش آلفونسو دیویس جوان در این فصل به نظر نمی رسد 

مونیخی ها مشکلی با جدایی آلابا داشته باشند. این مدافع 

28 ســـاله قابلیت بازی در پست مدافع میانی را هم دارد و 

می تواند در مواقع لزوم به کمک تیمش بیاید.

گزینه بعدی پپ برای تقویت خط دفاعی کالیدو کولیبالی، 

مدافع 29 ســـاله ناپولی است که از فصل پیش مورد توجه 

هر دو تیم شـــهر منچستر قرار داشته است، اما هنوز مقصد 

بعدی اش مشخص نیست. حتی لیورپول هم او را برای زوج 

فن دایک در خط دفاعی تحت نظر دارد و رقابت این سه تیم 

می تواند باعث بالا رفتن قیمت این مدافع شود. البته سیتی، 

میلان اشکرینیار، مدافع اینترمیلان را نیز زیر نظر دارد و پس 

از اینکه آنتونیو کونته در دیدار این هفته تیمش برابر تورینو 

از او اســـتفاده نکرد، این شایعه قوت بخشیده شده که اینتر 

می خواهد او را در تابستان با قیمتی حدود 60 میلیون یورو 

به فروش برساند.

جدایی لروی سانه و حضور او در بایرن مونیخ باعث شده تا 

ســـیتی به فکر خرید یک وینگر هم باشد که گزینه اول آنها 

فران تورس، پدیده 20 ساله والنسیا است که فصل خوبی را 

در لالیگا پشت سر گذاشته و مشتریان زیادی دارد. تورس در 

32 بازی این فصل برای تیمش 4 گل و 4 پاس گل داشته و 

البته او هم مورد توجه منچستریونایتد قرار دارد. با این حال 

منابع نزدیک به این بازیکن از توافق اولیه او و ســـیتی خبر 

می دهند. والنســـیا پیش از این پیشنهاد سیتی برای خرید 

او را رد کـــرده بود، اما حالا با توجه به اینکه شانســـی برای 

کسب سهمیه لیگ قهرمانان و حتی شاید لیگ اروپا ندارند 

جدی تر به فروش ستاره جوان خود فکر می کنند. یوونتوس، 

رئال مادرید و اتلتیکومادرید هم علاقه مند به خرید او هستند 

اما ظاهرا پیشنهاد سیتی جدی تر از سایرین است.

 رقابت با بارسا

استراتژی گواردیولا در تیم هایش معمولا داشتن دو بازیکن 

خوب و تاثیرگذار در هر پست است تا دستش برای تغییرات 

در تیم باز باشد. با مصدومیت لروی سانه در ابتدای مسابقات 

امسال، این وینگر آلمانی عملا فصل را از دست داد و پس از آن 

نیز به بایرن مونیخ پیوست. به این ترتیب گواردیولا تلاش دارد 

جای خالی او را با گزینه ای مناسب پر کند. از جیدون سانچو 

هم به عنوان یکی از گزینه های این تیم نام برده می شود، اما 

بازگشت ستاره انگلیسی دورتموند به سیتی بسیار بعید است.

چالـــش اصلی آبی ها در فصل نقل وانتقالات در خط حمله 

خواهد بود. گواردیولا تصمیم دارد با توجه به مصدومیت های 

زیادی که گریبان ســـرخیو آگرو را در این فصل گرفته است، 

یـــک مهاجم جدید را به ترکیب تیمـــش اضافه کند و یکی 

از گزینه های اصلی اش لائوتارو مارتینز اســـت. ستاره 22 

ساله اینترمیلان که می تواند جانشین خوبی برای هموطن 

آرژانتینی اش در لیگ جزیره باشـــد. مشکل اصلی در این 

میان تمایل زیاد بارسلونا برای خرید این بازیکن جوان است. 

تا پیش از شیوع کرونا و بحران مالی ای که پس از این بیماری 

باشـــگاه های فوتبال را گرفتار خود کرد، بارسا حاضر بود با 

پرداخت 110 میلیون یورو حق فسخ قرارداد مارتینز، او را به 

نوکمپ ببرد، اما در شرایط فعلی اوضاع کمی پیچیده شده 

است و سیتی می تواند از مشکلات مالی آبی و اناری ها برای 

جذب این ستاره آینده دار استفاده کند. رسانه های انگلیسی 

این روزها حتی از احتمال حضور ستاره هایی چون هری کین 

و لیونل مسی نیز در این تیم صحبت می کنند، اما در شرایط 

کنونی بعید است سیتی توان مالی خرید آنها را داشته باشد 

و گواردیولا ترجیح می دهد تا به جای خریدهای جنجالی و 

گرانقیمت، به رفع نواقص تیمش بپردازد و شاگردانش را برای 

حضور در کورس قهرمانی فصل بعد آماده کند.

اگرچه سیتی در پرونده تخلفات مالی خود تبرئه شده است، 

اما در لیگ برتر هنوز حساسیت هایی روی این باشگاه وجود 

دارد و مقامات اتحادیه فوتبال انگلیس به دقت فعالیت های 

این باشـــگاه را زیر نظر دارند. در چنین شرایطی خریدهای 

پرســـروصدا و پرهزینه می تواند برای این تیم دردسری تازه 

ایجاد کند. به خصوص که بسیاری از تیم های بزرگ این کشور 

به دنبال یافتن راهی بـــرای زمین زدن این حریف قدرتمند 

 CAS هســـتند. با این حال به نظر می رســـد با حکم دادگاه

ســـخت گیری نســـبت به این تیم تا مدتی کمتر شود و آنها 

به پشـــتوانه رای ایـــن دادگاه حداقل تا یکی دو فصل آینده 

مشکلی نخواهند داشت. اگرچه قوانین داخلی لیگ انگلیس 

با یوفا متفاوت اســـت، اما انتظار نمی رود سیتی با جریمه یا 

محرومیتی در لیگ داخلی مواجه شود و این پرونده با عدم 

فرجام خواهی یوفا در همین مرحله بسته شده است.

اواخر آذرماه سال 98 و با پایان دوره 4 ساله غلامرضا نوروزی در فدراسیون پزشکی-

ورزشی، وزیر ورزش و جوانان در حکمی مهرزاد خلیلیان که سابقه مدیریت در باشگاه 

ســـپاهان را هم دارد، به عنوان سرپرســـت معرفی کرد و مانند سایر سرپرست ها در 

بخشی از حکم وی نیز این جمله دیده شد: »شایسته است ضمن انجام امور جاری 

فدراســـیون، با هماهنگی معاونت توسعه ورزش قهرمانی و حرفه ای در اسرع وقت 

نســـبت به برگزاری مجمع انتخاباتی فدراســـیون اقدام نمایید.« از آنجاکه سابقه 

داشـــت برخی مدیران انتخابی به عنوان سرپرست درظاهر برای برگزاری انتخابات 

یک فدراسیون بیایند و در ادامه نامزد احراز پست ریاست همان فدراسیون شوند، 

این احتمال درباره خلیلیان نیز وجود داشت. با این حال او در ابتدای حضورش در 

فدراسیون درخصوص اینکه آیا برنامه ای برای ریاست دارد، گفته بود فعلا برنامه ای 

برای انتخابات ندارد اما باید وضعیت را بسنجد.

 پایان دوره 6 ماهه سرپرستی خلیلیان و ادامه فعالیت

دوره 6 ماهه ریاست خلیلیان در فدراسیون پزشکی-ورزشی خردادماه به پایان رسید 

اما به نظر می رسید وزارت ورزش برنامه ای برای انتخابات ندارد تا تکلیف اساسنامه 

مشـــترک فدراسیون های ورزشی به تایید شورای نگهبان برسد. با توجه به عملکرد 

متفاوت 4 فدراسیون پزشکی، روســـتایی، همگانی و زورخانه ای، وزارت ورزش در 

اساسنامه به ترکیب متفاوت این فدراسیون ها اشاره کرده و حتی درنظر داشت به دلیل 

عدم پاسخگویی شورای نگهبان با دستورالعمل جدید انتخابات را برگزار کند که با 

انتقادهای صورت گرفته این دستورالعمل لغو شد. بعد از لغو این دستورالعمل زمان 

انتخابات همگانی اعلام  و پس از آن هم ثبت نام از نامزدهای ریاست پزشکی-ورزشی 

روزهای 2 تا 1۵ تیر انجام شد.

 رقابت 14 نامزد؛ از حضور رئیس سابق تا نایب رئیس وزنه برداری

14 نفر برای ریاســـت این فدراســـیون نامزد شدند که می توان به ثبت نام غلامرضا 

نوروزی رئیس ســـابق فدراســـیون، داود باقری نایب رئیس فدراسیون وزنه برداری و 

کرم الله علیمرادی هم که رئیس سابق ناشنوایان بود، اشاره کرد. در این بین نام مهرزاد 

خلیلیان سرپرست فدراسیون هم به چشم می خورد. این درحالی است که براساس 

گفته وزارت ورزش، سرپرستان حق نامزدی ندارند مگر اینکه از پست سرپرستی استعفا 

دهند، چیزی که در فدراسیون پزشکی شاهد آن نبودیم.

 هم نامزد ریاست، هم سرپرست!

برای برقراری عدالت در انتخابات فدراســـیون ها، عدم نامزدی سرپرستان از زمان 

محمود گودرزی وزیر ورزش وقت در سال 93 مطرح و در دوره های بعدی هم تاکید 

شد. در دوره مسعود سلطانی فر هم دستوری ازسوی وزیر ورزش ابلاغ شد مبنی بر 

اینکه برای رعایت بی طرفی در انتخابات سرپرستان حق نامزدی ندارند و شرایط را 

برای برگزاری انتخابات فراهم می کنند. بعدها این دستورالعمل تعدیل شد به این 

صورت که سرپرستان درصورت نامزدی باید از پست خود در فدراسیون کنار بروند.

کناره گیری سرپرستان در برخی فدراسیون ها ازجمله همگانی رعایت شد اما در برخی 

دیگر نه، که می توان در این مورد به فدراسیون پزشکی-ورزشی اشاره کرد. با وجود 

گذشت حدود 10 روز از پایان ثبت نام ها، خلیلیان همچنان به عنوان سرپرست در 

این فدراسیون فعالیت دارد.

 احتمال انصراف

صحبت هایی شـــنیده شده مبنی بر اینکه احتمال دارد خلیلیان از نامزدی ریاست 

فدراسیون کنار برود و فقط به عنوان سرپرست در فدراسیون فعالیت کند، اما هنوز 

مشـــخص نیست این شایعات واقعیت دارد یا خیر اما اگر این اتفاق رخ دهد هم باز 

نمی توانـــد توجیهی بر بی قانونی صورت گرفته باشـــد چراکه وی از زمانی که برای 

ریاســـت ثبت نام کرد طبق قانون باید از سرپرستی کناره گیری می کرد و مشخص 

نیســـت چرا این اتفاق رخ نداد و چرا مدیران وزارت ورزش و جوانان نیز واکنشـــی به 

این مساله نشان نداده اند!

تایید صلاحیت نامزدها هنوز اعلام نشده و باید دید وزارت ورزش چه برنامه ای برای این 

فدراسیون دارد که این روزها به دلیل شیوع ویروس کرونا به شدت فعال شده است.

گواردیولابا17۰میلیونیوروبهبازارنقلوانتقالاتمیرود

تابستان شلوغ سیتی

سکوتوزارتورزشدرقبالادامهفعالیتخلیلیاندرفدراسیونپزشکی-ورزشی

هم نامزد ریاست، هم سرپرست!

کنایهقاسمیبهدبیربهخاطرتوافقباروسیهدربحثطلایمشترک

کاش من و مردم را هم در جریان می گذاشتید!

کمیل قاسمی درخصوص قانون جدید اتحادیه جهانی درمورد مدال طلای 

مشترک مسابقات المپیک لندن گفت: »از دو سه روز گذشته، بعد از اعلام 

رئیس فدراســـیون کشتی در تلویزیون، متوجه شدم کمیته ملی المپیک و 

فدراسیون کشتی از اسفندماه است که کاملا درجریان تغییر قانون به نفع 

روس ها و اشتراکی شدن مدال طلای من در المپیک لندن بوده اند. یعنی 

فقط من و مردم درجریان موضوع نبوده ایم. مردادماه سال گذشته اتحادیه 

جهانی کشتی اعلام کرد مدال طلای سنگین وزن در المپیک لندن درصورت 

تایید تست دوم  دوپینگ حریف ازبکستانی، به تنهایی و مستقل به من می رسد 

اما رئیس فدراسیون کشتی در برنامه تلویزیونی شنبه گفت پارسال با روس ها 

توافق کرده  که طلای من با کشـــتی گیر روسیه مشترک شود. به خاطر این 

توافق سومی تیم کشتی آزاد ایران در المپیک لندن هم از بین رفت. چند نفر 

به من زنگ زدند که چون در اتحادیه نماینده نداشتیم، در جلسه اسفندماه 

کسی نبوده از حق ایران دفاع کند. وقتی رئیس فدراسیون کشتی ایران رسما 

می گوید چندماه قبل از جلسه هیات رئیسه در اسفندماه با روس ها در زمینه 

مدال من مذاکره کرده است، پس داشتن یا نداشتن نماینده در اتحادیه دیگر 

چه معنایی می تواند داشـــته باشد. ای کاش 9 ماه پیش که این توافق را با 

روس هـــا کردند من و مردم را هم درجریان موضوع قرار می دادند. مطمئنم 

مردم ایران راضی به اشتراکی شدن مدال طلا نبودند، من هم نبودم. فقط 

مانده ام درازای مشترک شدن طلای المپیک سنگین وزن و از دست دادن 

عنوان سومی تیم کشتی آزاد، چه چیزی قرار است نصیب کشتی ایران شود؟«

تاکیدرئیسفدراسیونجودوبهبرگزاریدادگاهحضوری

میراسماعیلی: دادگاه آنلاین عادلانه نیست

آرش میراسماعیلی، رئیس فدراسیون جودو درخصوص پرونده شکایت ایران 

از فدراسیون جهانی درخصوص تعلیق این فدراسیون گفت: »هفته گذشته 

از طریق یکی از خبرگزاری ها متوجه شدیم که لیست جلسات رسیدگی به 

پرونده های دادگاه حکمیت ورزش تا 6 ماه آینده اعلام شده است، بدون اینکه 

اسمی از ایران باشد، ما از دادگاه حکمیت ورزش استعلام گرفتیم و مشخص 

شد تاریخ دادگاه بدون تغییر همچون گذشته 26 شهریور است.« میراسماعیلی 

با اشاره به اینکه مشکل اصلی فدراسیون جودو بحث حضور هیات اعزامی 

در سوییس اســـت، عنوان کرد: »درحال حاضر ورود به کشورهای خارجی 

محدودیت های زیادی دارد و ما تا این لحظه موفق نشده ایم برای دریافت روادید 

اقدام کنیم، این مشکل را با آنها در میان گذاشتیم و آنها هم پیشنهاد دادند 

اگر نمی توانید به صورت حضوری در دادگاه حاضر شوید به صورت آنلاین این 

کار را انجام دهید. بر این باور هستیم که حضورمان به صورت آنلاین ناعادلانه 

است و به هیچ وجه به صلاح فدراسیون جودو نیست و می خواهیم مخالفت 

صریح خود را با ارسال ایمیلی اعلام کنیم. اگر زمانی نتوانیم در دادگاه حاضر 

شویم به طور قطع درخواست تعویق خواهیم داد تا روزی که ویروس کرونا از 

بین برود و ما مشکلی برای سفر به سوییس نداشته باشیم.«

منهای فوتبال

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

بنزمادرگفتوگوباآساسپانیا:منوبقیهدررئالتفاوتنداریم

هر بار زیدان به من میدان داد درخشیدم

ســـتارهفرانســـویتیمفوتبال

باشگاهرئالمادریداسپانیاپساز

گلزنیودرخششدربازیمقابل

گراناداوتاثیرمســـتقیمدرثبت

پیـــروزیمهمرئالمادریداعلامکردهربارکهزیدانبهاواعتمادکرده

پاسخمناسبیبهاودادهاست.مصاحبهبنزماباآساسپانیارابخوانید.

یکپیروزیمهمدیگرونزدیکشدنبهقهرمانی!

بله بسیار ارزشمند بود و البته سخت، این یک بازی سخت بود و در فوتبال بارها 

برای من پیش آمده که مطمئن باشم هر تیمی می تواند به شدت خطرناک 

باشد، مهم نیست کجای جدول باشد، واقعا هر بازی مشخصات خودش را 

دارد و باید همه تیم ها را جدی گرفت. ما دو گل مهم به ثمر رســـاندیم اما در 

ادامه بازی واقعا تحت فشار بودیم و گرانادا فوق العاده خوب ظاهر شد. درواقع 

باید بگویم شانس آوردیم که دو گل به موقع را ثبت کردیم وگرنه ممکن بود دیر 

شود و گرانادا رفته رفته بر بازی سوار شود. 

اکنونبارسلوناهیچامیدیبهقهرمانینداردوشایدبایدازهماکنون

بهشماتبریکگفت.

به نظر من حتی وقتی با قوانین ریاضی هم قهرمان هســـتی، باید تا آخرین 

ثانیه بازی باقی مانده از فصل بجنگی و این بسیار مهم است، قهرمانی فقط با 

حساب و کتاب های جدول به دست نمی آید و حس هواداران هم مهم است، 

خیلی بد می شود اگر ما مطمئن باشیم که قهرمان هستیم و در بازی آخر مبارزه 

نکنیم و شکست بخوریم، بنابراین با این روحیه برای من هیچ چیز تمام نشده 

و باید در بازی های باقی مانده هم با قدرت ظاهر شویم و به پیروزی برسیم. 

همچنانبهخاطرارتباطخاصبازیدانتحتفشارهستی؟

مشـــکل از همین جا آغاز می شـــود، ارتباط خاصی جز اینکه هر دو دغدغه 

فوتبال فرانسه را داریم وجود ندارد. زیدان یک مربی بزرگ و حرفه ای است و 

قرار نیست بین من و یک بازیکن دیگر تفاوت قائل شود. هربار میدان داده اند 

درخشیده ام و گل زده ام. این را هواداران هم می دانند و خوشحالم که به 

اعتماد زیدان همیشه پاسخ مناسب و روشن داده ام. 

آیامصدومیتکهنهشماهمچنانباعثنگرانیاست؟

بله این مصدومیت از بین نرفته اما راه زندگی با آن را یاد گرفته ام 

و مشکلی در کار نیست، باید با ساختار فیزیکی بدن آشنا 

باشیم و با توجه به سن و سال حقایقی را قبول کنیم، من 

از زمانی خاص به بعد دیگر به دنبال درمان مصدومیت 

خود نبودم بلکه تلاش کردم با آن زندگی 

کنـــم و بپذیرم که بایـــد مراقب زانو و 

کشاله ران باشم. این مشکل همیشه 

در کمین است و نباید اجازه پیدا کند 

که به سمت من حمله ور شود. 

مصاحبه  روز

بابکسرانیآذر
 مترجم

سیامکخاجی
  روزنامه نگار

بهارهمحمدی
 روزنامه نگار

برگ سبز، سند و پلاک خودرو پراید 132 مدل 89 به رنگ نوک مدادی – متالیک 

به شماره موتور 34۵4821 و به شماره شاسی s14222891۵8681 و به شماره 

پلاک 24 – 9۵3 ق 23 به نام مهدی جلالی مفقود و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

ره  شما به  رضا  فرزند  رحیمی  میر  ا نب  ینجا ا لتحصیلی  غ ا ر فا رک  مد  

شناسنامه 0۵90118846 صادره از ساوه در مقطع کارشناسی رشته کامپیوتر صادره 

از دانشگاه آزاد اسلامی واحد ساوه مفقود گردیده است و فاقد اعتبار می باشد. از 

یابنده تقاضا می شود اصل مدرک را به دانشگاه آزاد اسلامی واحد ساوه به نشانی 

کیلومتر چهار جاده نور علیبیک -شهرک دانشگاهی خاتم الانبیاء به صندوق پستی 

36639187 ارسال نماید.

مدرک فارغ التحصیلی اینجانب زینب موحدی فرزند دادمراد به شماره شناسنامه 12 

صادره از جیرفت در مقطع کاردانی رشته دینی عربی صادره از واحد دانشگاهی آزاد 

اسلامی واحد جیرفت با شماره 2343 مفقود گردیده است و فاقد اعتبار می باشد.از 

یابنده تقاضا می شود اصل مدرک را به دانشگاه آزاد اسلامی واحد جیرفت به نشانی 

جیرفت خیابان دانشجو دانشگاه آزاد اسلامی واحد جیرفت ارسال نماید.

 آگهی ابلاغ و احضار

آقای غلامعباس احمدی بابادی فرزندحیدر قلی به شماره شناسنامه 410 صادره 

مسجدسلیمان همسر شما برابر دادنامه به شماره بایگانی پرونده 971800شعبه اول 

دادگاه مسجدسلیمان تقاضای ثبت طلاق نموده لذا به مدت ده روز پس از انتشار این 

آگهی دردفترخانه به آدرس مسجدسلیمان خیابان آزادی پشت بیمه مرکزی ایران حاضر 

والا اقدام به ثبت خواهد شد و اعتراض بعدی مسموع نخواهد شد

محمدامین شیردل- سردفتر طلاق 46 مسجدسلیمان

آگهیدعوتمجمععمومیفوقالعاده
شرکتتعاونیمسکن

کارکناندانشگاهآزاداسلامیواحدشبستر

جلسه مجمع عمومی فوق العاده نوبت اول شرکت تعاونی مسکن کارکنان 

دانشگاه آزاد اسلامی واحد شبستر با شماره ثبت 3۵2 و با کد پستی 

۵381637181 راس ساعت 14 روز پنجشنبه مورخه 99/0۵/16 در 

محل سالن آمفی تئاتر ساختمان شماره 2 با دستور جلسه زیر تشکیل 

خواهد شد. لذا از کلیه اعضای محترم دعوت به عمل می آید با در دست 

داشتن کارت ملی راس ساعت مقرر در محل مذکور حضور به هم رسانیده 

یا وکیل/ نماینده خود را کتبا )با تکمیل فرم مخصوص مستقر در دفتر 

تعاونی مسکن( معرفی نمایند.ضمنا به موجب ماده 19 آیین نامه نحوه 

تشکیل مجامع عمومی، تعداد آراء وکالتی هر عضو حداکثر 3 رای خواهد 

بود. اعضای متقاضی اعطای نمایندگی، می بایست به همراه نماینده خود 

حداکثر تا تاریخ 99/0۵/0۵ به ساختمان شیخ محمد خیابانی )دفتر 

شرکت تعاونی مسکن(، مراجعه تا پس از احراز هویت و تایید وکالت، برگه 

ورود به مجمع را دریافت نمایند.

دستورجلسه:

1. تمدید مهلت فعالیت قانونی شرکت تعاونی مسکن کارکنان دانشگاه 

آزاد اسلامی واحد شبستر طبق مجوز 214۵3 مورخه 1399/04/1۵ اداره 

تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان آذربایجان شرقی 

2. تغییر آدرس دائمی شرکت 

هیاتمدیرهشرکتتعاونیمسکندانشگاهآزاداسلامیواحدشبستر

آگهیدعوتمجمععمومیعادی
شرکتتعاونیمسکن

کارکناندانشگاهآزاداسلامیواحدشبستر

 جلسه مجمع عمومی عادی نوبت اول شرکت تعاونی مسکن کارکنان دانشگاه 

آزاد اسلامی واحد شبستر با شماره ثبت 3۵2 و با کد پستی ۵381637181 

راس ساعت 1۵:30 روز پنجشنبه مورخه 99/0۵/16 در محل سالن آمفی تئاتر 

ساختمان شماره 2 با دستور جلسه زیر تشکیل خواهد شد.لذا از کلیه اعضای 

محترم دعوت به عمل می آید با در دست داشتن کارت ملی راس ساعت مقرر در 

محل مذکور حضور به هم رسانیده یا وکیل/ نماینده خود را کتبا )با تکمیل فرم 

مخصوص مستقر در دفتر تعاونی مسکن( معرفی نمایند. ضمنا به موجب ماده 

19 آیین نامه نحوه تشکیل مجامع عمومی، تعداد آراء وکالتی هر عضو حداکثر 3 

رای خواهد بود. اعضای متقاضی اعطای نمایندگی، می بایست به همراه نماینده 

خود حداکثر تا تاریخ 99/0۵/0۵ به ساختمان شیخ محمد خیابانی )دفتر شرکت 

تعاونی مسکن(، مراجعه تا پس از احراز هویت و تایید وکالت، برگه ورود به مجمع را 

دریافت نمایند. داوطلبان تصدی سمت های هیات مدیره و بازرسی به موجب ماده 

2 دستورالعمل موظفند حداکثر یک هفته پس از انتشار آگهی، اقدام به تکمیل 

فرم داوطلبی و تحویل آن به دفتر تعاونی )ساختمان شیخ محمد خیابانی( نمایند.

دستورجلسه:

1. گزارش هیات مدیره و بازرس در مورد عملکرد شرکت 

2. انتخاب اعضای اصلی و علی البدل هیات مدیره و بازرس 

3. بررسی صورت های مالی و تصویب بودجه 99

هیاتمدیرهشرکتتعاونیمسکندانشگاهآزاداسلامیواحدشبستر


